
                            
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 6/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 102/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απ' ευθείας ανάθεσης προμήθειας γάλακτος. 

 
         Σήμερα 10 Μαρτίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-3-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Κ. 
Συμεωνίδης, 21)Κ. Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. 
Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. 
Βεσυρόπουλος, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. 
Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 
33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. 
Ορφανίδης, 37)Χ. Σαββαϊδου. 

Χ. Κούτρας, Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος. 

 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Η. Σοφιανίδης, Α. 
Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Γ. Οικονόμου, 
Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 
 

Κ. Καπανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Οι κ.κ. Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. Βεσυρόπουλος, Χ. Τσιούντας 
απουσίαζαν κατά τη συζήτηση των αριθ. 126-140/2011 αποφάσεων. 
2) Ο κ. Μ. Σουμελίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 123-140/2011 αποφάσεων. 
3) Ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 103-119/2011 & 133-136/2011 αποφάσεων. 
4) Ο κ. Κ. Βοργιαζίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση της αριθ. 105/2011 απόφασης. 
5) Ο κ. Α. Καγκελίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 122-140/2011 αποφάσεων. 
6) Ο κ. Α. Γκαμπέσης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 138-140/2011 αποφάσεων. 
7) Η κ.κ. Ε. Γουναράς, Μ. Παπαϊωάννου απουσίαζαν κατά τη συζήτηση των αριθ. 106-119/2011 & 133-136/2011 
αποφάσεων. 
8) Ο κ.  Β. Γιαννουλάκης απουσίαζε κατά τη συζήτηση της αριθ. 126/2011 απόφασης. 
9) Ο κ. Κ. Παναγιωτίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 96-104/2011 αποφάσεων & της αριθ. 120/2011 απόφασης. 
10) Η κα Ι. Σοφρόνωφ απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 98-101/2011 αποφάσεων. 
11) Ο κ. Γ. Ορφανίδης απουσίαζε κατά τη συζήτηση των αριθ. 96-119/2011 αποφάσεων. 

 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην αντιδήμαρχο οικονομικών 
Ελισάβετ Αρχοντάκη, η οποία ζήτησε από το συμβούλιο τη λήψη απόφασης 
εκτάκτως επί του θέματος της απευθείας ανάθεσης προμήθειας γάλακτος για τους 
υπαλλήλους του Δήμου που το δικαιούνται επειδή ο διαγωνισμός που έγινε 
κηρύχθηκε άγονος με την αριθ. 616/2010 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-3-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι για την  αντιμετώπιση  αναγκών των υπηρεσιών του 
Δήμου μας, πρέπει να γίνει η παρακάτω απευθείας ανάθεση για προμήθεια υλικών: 
Α/Α Ονοματεπώνυμο 

προμηθευτή 
Είδος 

Προμήθειας 
Κ.Α. Ποσό € 

χωρίς ΦΠΑ 
1. Νεστορόπουλος 

Κωνσταντίνος & 
Σια ΟΕΕ  

Γάλα 
αγελάδος 
φρέσκο 

10,20,30,35,40,45,50/6063 28.750,00 

 
Στον προϋπολογισμό του  Δήμου Οικονομικού έτους 2011, υπάρχουν 

εγγεγραμμένες πιστώσεις για τις παραπάνω προμήθειες. 
Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 23 καθώς και των εδαφίων β 

και γ της παρ. 3 του άρθ. 3 του Ν.11389/93 (ΕΚΠΟΤΑ)  το Δημοτικό Συμβούλιο  
μπορεί, με απόφασή του, να αναθέτει μετά από άγονο διαγωνισμό με απευθείας 
ανάθεση, την εκτέλεση προμήθειας. 

Με την 616/2010 απόφασή της η Δημαρχιακή Επιτροπή έκρινε άγονο τον  
διαγωνισμό για την προμήθεια φρέσκου γάλακτος και με την 663/2010 απόφασή της 
η Δημαρχιακή Επιτροπή έκρινε τον διαγωνισμό για την προμήθεια γάλακτος 
εβαπορέ. 

Υστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Αρχοντάκη: Πρόκειται για το γάλα των υπαλλήλων της καθαριότητας. Είχαμε 
σταματήσει την παροχή για ένα διάστημα. Ήρθα σε συνεννόηση με τον αντιπρόσωπο 
της ΜΕΒΓΑΛ. Μόλις πάρουμε απόφαση θα ξεκινήσει η διάθεσή του και η πληρωμή 
φυσικά.  
 Τσαβδαρίδης: Προεκλογικά είχαμε μιλήσει για τις πολλές δυσλειτουργίες που 
είχανε παρατηρηθεί και στην υπηρεσία καθαριότητας και οι οποίες είχαν αποδέκτες 
τους εργαζομένους σ’ ένα δύσκολο κλάδο. Τότε βέβαια είχαμε προκαλέσει τη μήνη 
της κας Δημάρχου γιατί είπαμε την αλήθεια και βγήκε με ανακοινώσεις και είπε 
διάφορα πράγματα ότι δεν είναι έτσι και μάλιστα ανάγκασε και τους υπαλλήλους, 
ενώ είχαν έρθει οι άνθρωποι και είχαν διαμαρτυρηθεί, και έτσι γίναμε γνώστες της 
κατάστασης αυτής, ότι δεν παίρνουν αυτά που προβλέπονταν να πάρουν, 
εξαναγκάστηκαν οι άνθρωποι αυτοί, την επόμενη ημέρα να διαψεύσουν, να βγουν 
στις εφημερίδες και να διαψεύσουν αυτά που είχαν πει σ’ εμένα προφορικά και με 
είχαν εξουσιοδοτήσει να τα καταγγείλω. Σήμερα λοιπόν εγώ χαίρομαι ιδιαίτερα που, 
έστω και με καθυστέρηση, οι δικές μας οι καταγγελίες δώσανε το έναυσμα και στη 
δημοτική αρχή να εφαρμόσει αυτά που έπρεπε να εφαρμόσει εδώ και πολύ καιρό. 
Τουλάχιστον γίνονται αποδέκτες οι εργαζόμενοι έστω και αργά και εμείς έχουμε και 
το ηθικό ανάστημα να δώσουμε συγχαρητήρια, έστω και καθυστερημένα, και στην κα 
Αρχοντάκη και στη Δήμαρχο, αλλά θα έπρεπε αυτό το πράγμα να έχει συμβεί πολύ 
καιρό πριν. Και θέλω από εδώ και πέρα τουλάχιστον σε ό,τι αφορά παροχές προς 
εργαζομένους ο δήμος της Βέροιας να είναι απολύτως συνεπής, να βάζει 
προτεραιότητα την ικανοποίηση των συνθηκών εργασίας των εργαζομένων και μετά 
ό,τι άλλο περισσεύει να δούμε πού μπορούμε να το διαθέσουμε. 



 Δήμαρχος: Ευχαριστώ πολύ που μου έδωσε ο κ. Τσαβδαρίδης αυτή την 
ευκαιρία γιατί στο πλαίσιο του προεκλογικού αγώνα γίνονται πολλά θεμιτά και 
αθέμιτα  και εν προκειμένου έγινε κάτι αθέμιτο. Και τι θέλω να πω. Είπε ο 
κ.Τσαβδαρίδης ότι αναγκάστηκαν οι κακόμοιροι οι εργαζόμενοι την επόμενη μέρα να 
βγουν στις εφημερίδες και να διαψεύσουν αυτά που του είχαν πει προφορικά. Ξέρετε 
από ποιους αναγκάστηκαν να βγουν και να τα διαψεύσουν; Εδώ είναι ο κ. 
Σουμελίδης. Από την πλειονότητα των εργαζομένων διότι τρεις ήρθαν σ’ εσάς, 
λοιπόν τρεις ήρθαν σ’ εσάς, ξέρω εγώ ποιοι ήρθαν, δε θέλω να κιτρινίσω εδώ τη 
συζήτηση, τα ονόματα,  οι άνθρωποι είναι γνωστοί και οι ρόλοι και οι αρμοδιότητες 
γνωστές. Γιατί η πλειονότης των εργαζομένων ξεσηκώθηκε γι’ αυτή την κίνηση που 
έγινε. Διότι με τους εργαζόμενους σ’ αυτό το δήμο είμαστε συνεργάτες και δε 
χρειαζόμαστε εργατοπατέρες, ούτε ποτέ εμείς πρόκειται να παίξουμε το ρόλο αυτό 
είτε έτσι είτε αλλιώς. Και συνεργάτες είμαστε όταν καθόμαστε με τις ώρες στο ίδιο 
τραπέζι και κουβεντιάζουμε τα κοινά ζητήματα. Συνεργάτες είμαστε όταν καθόμαστε 
και ξενυχτάμε για τον αποχιονισμό όλοι μαζί, όχι τα δουλάκια χώρια και τα αφεντικά 
χώρια. Όταν ξενυχτάμε όλοι μαζί και πονάμε όλοι μαζί για τη δουλειά που πρέπει να 
βγει. Έτσι συνεργαζόμαστε και αυτό το ξέρουν καλά όλοι οι εργαζόμενοι. Τώρα εάν 
προεκλογικά συνέβη και κάτι, αυτό είναι μέσα στο πλαίσιο της εποχής. Θέλω να πω 
για το συγκεκριμένο θέμα μιας και μου δίνετε την ευκαιρία. Είμαστε από τους λίγους 
δήμους στην Ελλάδα που παίρναμε και δίναμε το γάλα που πρέπει να έχουνε τα 
εξωτερικά συνεργεία. Υπάρχει μία εμμονή και μία επιμονή. Και μπορεί αυτή τη 
στιγμή να μην είναι εδώ συνάδελφοι και συνεργάτες από τα εξωτερικά συνεργεία 
αλλά βρίσκονται εδώ ένας πρώην και ένας νυν Αντιδήμαρχος. Υπάρχει μία εμμονή 
και μία επιμονή στα μέτρα ασφαλείας. Και δε θα πω παραπανίσια πράγματα. Πάτε 
ένα πρωί εκεί, κάντε ένα κόπο και ρωτήστε τους. Όσο για τα γάλατα, έγιναν 
διαγωνισμοί γιατί υπάρχει μια συγκεκριμένη διαδικασία γραφειοκρατική, βάσει του 
νόμου. Έγιναν επανειλημμένα δημοπρασίες, ήταν άγονες, και γι’ αυτό πρέπει να 
προχωρήσουμε σε απευθείας ανάθεση. Αυτός είναι ο λόγος της καθυστέρησης και 
ξέρετε πολύ καλά πώς γίνονται αυτές οι διαδικασίες και ότι πρέπει να τηρούνται 
απαρέγκλιτα. Κανείς δεν ήθελε να καθυστερήσει και δεν ισχύει το ότι δεν υπάρχουν 
τα χρήματα για τα γάλατα. Υπάρχουν τα χρήματα και η αγορά θα γίνει, με το νόμιμο 
τρόπο όμως.  
 Τσαβδαρίδης: Καταρχήν δεν έχω καμία ανάγκη να είμαι και να το «παίξω» 
εργατοπατέρας, ούτε ήμουν ποτέ, θα πρέπει όμως η κα Δήμαρχος να μάθει ότι όταν 
μιλάμε για αυτονόητα εργασιακά δικαιώματα, δε γινόμαστε «εργατοπατέρες», με την 
έννοια που θέλει να δώσει η κα Δήμαρχος. Διότι κάθε φορά που θα συζητάμε για 
εργασιακά δικαιώματα, θα κινδυνεύουμε να χαρακτηριστούμε ειρωνικά 
εργατοπατέρες. Αν πρόκειται να διασφαλίσουμε εργασιακά δικαιώματα, ναι και 
εργατοπατέρες, και όπως θέλει αλλιώς, να χαρακτηριστούμε. Τα γάλατα όμως αυτά 
κα Αρχοντάκη πόσο καιρό έχουν να τα πάρουν οι εργαζόμενοι; Από τον Οκτώβριο 
του 2010; Έχετε μάλλον λάθος πληροφόρηση γιατί έχει εδώ και ένα χρόνο-ενάμιση, 
από τον Οκτώβριο του 2009 ενδεχομένως να έχουν να πάρουν τα γάλατα κα 
Αρχοντάκη. Ήρθαν σ’ εμένα άνθρωποι εργαζόμενοι του σωματείου εργαζομένων στο 
δήμο της Βέροιας.  
 Αρχοντάκη: ……………………….. 

Τσαβδαρίδης: Εντάξει, κάνω λάθος εγώ, μακάρι να κάνω λάθος εγώ. Και από 
κει και πέρα είπε για νόμιμες διαδικασίες κ.λ.π. όταν δεν υπάρχει μια σύμβαση 
καινούργια, ακολουθείται το καθεστώς το νομικό της προηγούμενης σύμβασης μέχρι 
να βρούμε καινούργια σύμβαση, μέχρι να γίνει ένας διαγωνισμός που θα 
τελεσφορήσει. Γιατί δεν εξακολούθησε να υπάρχει βάση του προηγούμενου νομικού 
καθεστώτος η προμήθεια του γάλακτος; Εν πάση περιπτώσει το θέμα είναι ότι έστω 
και καθυστερημένα, φαίνεται ότι επιλύεται. Εμάς αυτό μας ενδιαφέρει και από εκεί 
και πέρα δε θα κάνουμε διαγωνισμό εδώ ποιος θα πάρει τα εύσημα ή όχι. Το θέμα 
είναι να λειτουργεί η υπηρεσία σωστά και οι εργαζόμενοι να παίρνουν αυτά που τους 
ανήκουν. 
 Τσιούντας: Σύντομα να πω ότι δεν κατάλαβα αυτό που είπε η Δήμαρχος ότι 
προεκλογικά γίνονται κάποια θεμιτά και αθέμιτα, ή λέγονται. Δεν το κατάλαβα. Είπε 



για τους καλούς συνεργάτες, που ξενυχτάνε στα χιόνια εδώ κι εκεί. Κι όταν έρχεται η 
ώρα να τους δώσουμε αυτό που δικαιούνται τους καλούς συνεργάτες, τους λέμε ότι 
χρειάζεται χρόνος να κάνουμε διαδικασία για τα γάλατα και έχουμε ή από τον 
Οκτώβριο του 2010 ή από τον Οκτώβριο του 2009, δεν ξέρω εγώ, αλλά κι από τον 
Οκτώβριο του 2010 αν είναι και δεν έχει λυθεί το θέμα του γάλατος του εργαζομένου 
έξω, λυπάμαι πάρα πολύ. 
 Παυλίδης: Επειδή το γάλα των εργαζομένων σηκώνει πολλά και πολλά 
λέγονται, απλώς θέλω να πω ότι όταν παραλάβαμε, παραλάβαμε τέσσερα χρόνια 
απλήρωτα γάλατα. Φροντίσαμε να είμαστε συνεπείς σ’ αυτές τις υποχρεώσεις και το 
δικαίωμά τους να το δώσουμε. Όταν τελείωσε η σύμβαση, έπρεπε να ακολουθηθούν 
κάποιες δημοσιεύσεις στις εφημερίδες που κρατάνε κάποιο εύλογο χρονικό διάστημα, 
γίνεται πρώτος, δεύτερος, τρίτος διαγωνισμός. Όταν ήρθαν οι εργαζόμενοι 
σκεφτήκαμε και ψάξαμε ακόμα και τη λύση να μην προμηθευόμαστε γάλατα, γιατί 
δεν εμφανίστηκε κανένας στη δημοπρασία, και να τους το δώσουμε ως χρηματικό 
επίδομα και ψάχναμε και στα υπουργεία τον τρόπο αυτό γιατί είχε η παροχή 
γάλακτος είχε έξοδα, τα ψυγεία κ.λ.π., οι εργαζόμενοι πολλές φορές το παρατούσαν 
το γάλα, δεν το έπαιρναν και περίσσευε. Για να μην υπάρχει κατασπατάλη στο δήμο, 
ψάξαμε κι άλλους τρόπους. Κανένας δεν πήγε να κλέψει το δικαίωμα κανενός, 
κανένας δεν προσπάθησε να κάνει κάτι διαφορετικό. Αλλά αν θέλετε και τα 
οικονομικά των δήμων 40% λιγότερες επιχορηγήσεις από κάτω, ήταν αυτά και εκεί 
που το φτάσαμε ήταν πολύ λογικό. Αν θέλουμε όμως να είμαστε σωστοί, να δώσουμε 
το γάλα και να προσέχουμε και πώς δίνεται, ώστε ο καθένας που του αντιστοιχεί αυτό 
το δικαίωμα, να παραλαμβάνει το γάλα του και να φροντίσουμε να είναι σωστή αυτή 
η ανταποδοτικότητα. 
 Γιαννουλάκης: Επειδή αναφέρθηκε ο κ. Παυλίδης στην προηγούμενη 
δημοτική αρχή ότι τέσσερα χρόνια  είχαν να πληρώσουν τα γάλατα, για να είναι 
εντάξει ο κ. Παυλίδης θα πρέπει στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο να φέρει στοιχεία 
για να αποδείξει αυτά που λέει. Εγώ τα αμφισβητώ. 
 Δήμαρχος: Επειδή εδώ έχουμε κάποιοι ένα παρελθόν και προηγουμένως 
φάνηκε γιατί είπε κάτι ο κ. Παυλίδης, απάντησε κάτι ο κ. Γιαννουλάκης, είπε κάτι 
κάποιος δήμαρχος, θα πει κάτι κάποιος πρώην δήμαρχος, θα απαντήσω εγώ, θα 
απαντήσει κάποιος άλλος κ.λ.π. Λοιπόν αυτό που θέλω να πω πολύ γενικά και πολύ 
αόριστα είναι ότι επειδή πολλά ακούγονται εδώ για τα δικαιώματα των εργαζομένων 
και ξέρετε η εποχή είναι πάρα πολύ δύσκολη και προτεραιότητα δίνουμε και στα 
μέτρα ασφαλείας και χαίρομαι που σιγά-σιγά αρχίζουν γιατί οι ίδιοι οι εργαζόμενοι 
αντιδρούν σ’ αυτά όσο κι αν δεν το πιστεύετε, δηλαδή το να φορούν μάσκες, το να 
φορούν γάντια, οι ίδιοι αντιδρούν σ’ αυτό. Παρόλα αυτά όμως η επιμονή κι αν θέλετε 
η επιβολή κάποιων πραγμάτων, άρχισε να φέρνει ένα αποτέλεσμα αργά αλλά 
σταθερά. Θέλω να πω όμως ότι αυτό που πρώτα από όλα εξασφαλίζουμε είναι οι 
εργαζόμενοι να πληρώνονται. Δεν υπάρχουν στο δήμο απλήρωτοι εργαζόμενοι. Δεν 
υπάρχουν εργαζόμενοι με μαύρα. Ο νοών νοήτω. Και δεν  υπήρχαν εργαζόμενοι με 
μαύρα. Και όταν το «Βοήθεια στο Σπίτι» σε κάποιον πρώην δήμο έχει να πληρωθεί 
από το Σεπτέμβριο, δεν μπορώ να καταλάβω γιατί ασκείτε κριτική εδώ για στάση 
έναντι των εργαζομένων. Παρακαλώ πολύ αγαπητοί συνάδελφοι, καλές οι 
εντυπώσεις, καλή η κουβέντα που γίνεται εδώ και η ένταση με τους δημοσιογράφους 
και τα ΜΜΕ απέναντι να γράφουν, όλα καλά αυτά αλλά ας σκεφτόμαστε πάντα, 
όπως και εγώ πρέπει να σκέφτομαι, ότι έχουμε ένα παρελθόν και αυτοί που κρίνουν, 
κρίνονται. 
 Τσιούντας: Επειδή η δήμαρχος πολλές φορές μιλάει γενικά όπως τώρα που 
είπε κάτι για το «Βοήθεια στο Σπίτι» και κάποιος πρώην δήμαρχος είπε κάτι, δεν 
μπορούμε να καταλάβουμε για ποιον μιλάει. Γι’ αυτό θα πρέπει να είναι 
συγκεκριμένη και να παίρνει και συγκεκριμένες απαντήσεις. Το  «Βοήθεια στο Σπίτι» 
πρέπει να ξέρετε είναι σε συγκεκριμένο πρόγραμμα. Όταν έρχονται τα χρήματα, θα 
πληρωθούν. Τι έχει κάνει ο δήμος της Βέροιας για το «Βοήθεια στο Σπίτι»; Μήπως 
πήρε κονδύλια από αλλού και τα έδωσε στο «Βοήθεια στο Σπίτι»; Μήπως θέλει να 
μας πει αυτό; Αλλά να ξεκαθαρίσει για ποιον δήμο μιλάει για να ξέρουμε να 
απαντήσουμε συγκεκριμένα. 



 Δήμαρχος: Ο δήμος της Βέροιας για το «Βοήθεια στο Σπίτι» έκανε το εξής 
και υπάρχουν οικονομικές υπηρεσίες και μπορείτε ανά πάσα στιγμή να πάτε να το 
διαπιστώσετε και υπάρχει και η επιχείρηση, η οποία το διαχειρίζεται. Ο δήμος της 
Βέροιας όταν επί ένα χρόνο δεν ερχόταν χρήματα από τις συγκεκριμένες πηγές 
χρηματοδότησης, το κάλυψε με «ίδια έσοδα», γιατί είναι πολιτική του η κοινωνική 
πολιτική. Είναι προτεραιότητα η κοινωνική πολιτική. Και θα το δείτε και στη 
συνέχεια. Γι’ αυτό λοιπόν μπορώ να απαντήσω γιατί είπα όποιος κρίνει, κρίνεται. 
Άρα, εάν δεν είχαμε πληρώσει ένα χρόνο που δεν είχαν έρθει τα χρήματα, θα σας 
έλεγα ναι.  
 Τσιούντας: Και οι σύμβουλοι ακούν, και οι δημοσιογράφοι ακούν, και οι 
δημότες. Και στην ερώτηση που έκανα ερώτηση σε ποιόν δήμο αναφέρονταν η 
δήμαρχος, και τη δεύτερη φορά δεν απήντησε πάλι. 
 Δήμαρχος: Κε πρόεδρε, είχα όλους τους εργαζόμενους του «Βοήθεια στο 
Σπίτι» εδώ. Είναι ένας εκ των δύο δήμων των οποίων οι δήμαρχοι είναι σήμερα  
δημοτικοί σύμβουλοι. Δε θέλω να πω άλλα. Το ξέρουν οι ίδιοι. 
 Νεστορόπουλος: Επειδή αφορά ένα πρόγραμμα που το έχει κι ο δικός μου 
δήμος και αφήνονται μομφές ενδεχομένως για τον πρώην δήμο Αποστόλου Παύλου, 
επιτρέψτε μου να πω ότι τρεις φορές το χρόνο έρχονται τα χρήματα για το «Βοήθεια 
στο Σπίτι» και όχι ότι είχαν οι εργαζόμενοι να πληρωθούν ένα χρόνο. Αυτό δεν το  
γνωρίζει η κα Δήμαρχος, ενδεχομένως να μην είναι καλά ενημερωμένη, όπως 
διαπιστώνω ότι σε πολλά άλλα θέματα δεν είναι καλά ενημερωμένη. Επαναλαμβάνω: 
τρεις φορές το χρόνο έρχονται χρήματα και πληρώνονται μόλις έρχονται τα χρήματα. 
Αυτή τη διευκρίνιση ήθελα να κάνω. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Χ. Σαββαϊδου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Τις αριθ. 616 & 663/2010 αποφάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής.  
3.- Τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 23 και των εδαφίων β & γ της παρ. 3 του 
άρθρου 3 του Ν. 11389/93 (ΕΚΠΟΤΑ). 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 (παρ. 7) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το ανωτέρω θέμα που δεν               
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β)Εγκρίνει την απευθείας ανάθεση της προμήθειας φρέσκου γάλακτος για τις 
ανάγκες του Δήμου (παροχή γάλακτος σε δικαιούχους υπαλλήλους), στον παρακάτω 
προμηθευτή, ως εξής: 

 
Α/Α Ονοματεπώνυμο 

προμηθευτή 
         Είδος 
Προμήθειας 

Κ.Α 

Π
οσ

ό 
€ 

χω
ρί

ς 
Φ

Π
Α

 

1. Νεστορόπουλος 
Κωνσταντίνος & 
Σια ΟΕΕ  

ΓΑΛΑ ΑΓΕΛΑΔΟΣ 
ΦΡΕΣΚΟ 

10,20,30,35,40,45,50/6063 28.750,00 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  102/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Σοφιανίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Α. Πέτρου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ε. Κελεσίδης  
Θ. Αγγελίνας  Γ. Οικονόμου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης  Ι. Καπετανίδης  
Ν. Μωυσιάδης  Κ. Τζήμας  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Κ. Συμεωνίδης     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 7-4-2011 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
 

 
 
 


